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Ciolacu da iar de pamânt cu PNL: În fata crizei provocate de liberalizarea haotica a

pietei energiei, facuta de partidele de dreapta, populatia merita mai multe solutii

Prioritatea PSD este sa ia masuri care sa apere veniturile  populatiei acum, în plina iarna, nu la 1 aprilie sau

în 2024, pentru ca  atunci este an electoral, a declarat miercuri Marcel Ciolacu.

"Prioritatea PSD este sa ajutam românii sa-si poata plati facturile la  energie, nu sa ne temem daca o asemenea

masura supara sau nu agentiile  de rating. Eforturile noastre sunt de a avea suficienti medici pentru a  face fata

noului val pandemic, nu sa inventam certificate prin care  doctorii sunt amenintati - tocmai acum! - cu suspendarea

din functie.  Eforturile noastre sunt îndreptate pentru a avea spitale dotate si  capabile sa-si achite facturile la

utilitati, nu spitale cu porti  închise din cauza facturilor înzecite peste noapte. Prioritatea noastra  este acum. Sa

luam masuri care sa apere veniturile populatiei acum, în  plina iarna, nu la 1 aprilie sau eventual în 2024... pentru

ca atunci  este an electoral", a scris Ciolacu, pe Facebook.

El a adaugat ca este clar pentru toti cei de buna-credinta ca, în fata  crizei provocate de liberalizarea haotica a

pietei energiei, facuta de  partidele de dreapta, "populatia merita mai multe solutii decât cele  deja anuntate".

"E nevoie de decizii mai curajoase, tintite catre cei vulnerabili, catre  pensionari si familii monoparentale, dar si

catre firmele românesti.  Românii sunt satui de scuze si motive care sa mascheze luarea unor  decizii. Şi un lucru

este cert: trebuie luate urgent masuri pentru a-i  ajuta pe români", a afirmat Ciolacu.

Cîtu, despre propunerile PSD: Electorale

Presedintele PNL, Florin Cîtu, aconsidera ca propunerea liderului PSD, Marcel Ciolacu, ca TVA sa fie redusa de

la 1 februarie pentru energia electrica si gazele naturale reprezinta "o postare electorala" si spera ca o astfel de

masura a fost discutata mai întâi cu Ministerul Finantelor, pentru a se asigura ca exista resursele necesare.

"Este o postare electorala, dar trebuie sa le aducem aminte colegilor de coalitie ca alegerile sunt în 2024. E foarte

important în acest moment sa gasim solutiile pentru români si cele mai importante sunt solutiile. Presupun ca

(Marcel Ciolacu - n.r.) a discutat cu Ministerul Finantelor si Ministerul Finantelor i-a spus ca este posibil acest

lucru, nu presupun ca este doar o promisiune goala si o promisiune facuta în stil politicianist. Presupun ca a avut

aceasta discutie si ca acest cost, care va fi mare, sau reducere de venituri la buget prin aceasta reducere a TVA

poate sa fie compensat în alta parte - presupun. TVA zero înteleg ca a mai încercat Dragnea, din ce stiu eu, si a fost

un proiect care nu a putut sa fie implementat (...). Ar fi pacat sa avem o promisiune facuta românilor, ca este

posibil sa facem acest lucru si ne permitem, si apoi sa vedem ca nu se poate, ca nu se încadreaza în buget", a

declarat Cîtu marti seara, la TVR1.

Florin Cîtu a facut referire la responsabilitatea presedintelui PSD, în momentul în care se fac promisiuni care pot

duce la o diminuare a veniturilor bugetului de stat si la o crestere a deficitului.

"Eu presupun ca presedintele PSD este un om responsabil, care, atunci când a venit cu aceasta masura, a discutat-o

întâi cu Ministerul Finantelor, s-a asigurat ca exista resursele necesare si ca putem sa facem acest lucru. Altfel,

doar pe hârtie putem sa spunem multe si promisiuni se pot face multe, si de cresteri de salarii, si de pensii, si taieri

de TVA. Toate înseamna, de fapt, cheltuieli mai mari la buget, venituri mai mici la buget si un deficit mai mare.

Proba este atunci când trebuie sa venim cu resursele", a opinat liderul PNL.

Întrebat si despre trimiterile din postarea lui Marcel Ciolacu catre presedintele Klaus Iohannis si ministrul
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Energiei, Virgil Popescu, Florin Cîtu a apreciat ca acestea reprezinta "un mod mai putin elegant pentru un partener

de coalitie de a comunica o masura celorlalti parteneri" si a spus ca va discuta în coalitie despre acest mod de

comunicare si de adresare.

Iohannis: Coalitia este solida

Guvernul trebuie sa îndeplineasca asteptarile cetatenilor care doresc solutii concrete pentru efectele produse de

pandemia de COVID-19 si de criza energetica, pentru implementarea deplina a Planului National de Redresare si

Rezilienta, precum si pentru asigurarea bunastarii si securitatii, a declarat, miercuri, presedintele Klaus Iohannis,

care a sustinut ca, la finalul anului trecut, clasa politica din România a dovedit "maturitate democratica" si a fost

constituita o "coalitie solida".

"La finalul anului trecut, clasa politica din România a dovedit maturitate democratica. Printr-un proces care nu a

fost deloc usor, dar care este firesc în orice democratie, a fost constituita o coalitie solida în Parlamentul României.

Ca rezultat a fost instalat un guvern care trebuie sa asigure stabilitatea tarii si sa conduca societatea româneasca

spre o noua etapa de modernizare. Acest guvern trebuie sa îndeplineasca asteptarile cetatenilor care doresc solutii

concrete pentru a gestiona efectele produse de pandemie, de criza energetica, pentru implementarea deplina a

PNRR, care reprezinta un obiectiv de prioritate zero, precum si pentru asigurarea bunastarii si securitatii tarii

noastre si cetatenilor sai în sens larg", a afirmat seful statului, la Palatul Cotroceni, la întâlnirea anuala cu sefii

misiunilor diplomatice acreditati la Bucuresti.
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